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Beledil c }lcclis ( 1elerinin hıızır bulundukları giirülnrüşıür.

202{.\lt.\1-tK,\\ l ()l-A(;.\\ \t[(,l-isi

BiRoL ARSLANl !]vet. 2024 yılı aralık ayl olağan mcclis toplantı§lnl açıyo.um. 'l-aıİ iiye sa),lİ]ı7

Var bugün. mazcrct bildircn arkadaşımız yok. ljvet. kasım ayı olağan mcclis toplantımtzın ikinci

birleşiminin konuşma tuıanakla ,\,e meclis kararları kurumsal e-posta yolu ile sizlere giindeı,ildi.

Tutanaklarda maddi ya da herhangi bir hata var mı? Eğcr yoksa tutanakları oktuldu olarak kabııl

edelim mi? AKP Grubu edelim. CIl Grubu edelim. O lulde tutanakların kabııliinü. okundı.ı rıluıiıl
kabulünü oylarınıza sunuyorum- kabul edenler? ()1, birligi ile kabul edilıniştir. tcşckküİ ederiııl.

Gündemimize geçiyoruz. Gündemimizi Kalip Üyemiz Sayın Davul YAl,ÇIN okuyor. l]ü.ıyuruı] Sa) ıı,]

YAt.(,IN.

DAvUT YALÇıN: CÜNl)Ij,!

1 Belediycmiz Meclisi'nin 26,07.2024 tarih 2024/66 sayılı karan ile.55() ada 6 parsel. 506 ıdı 3

paısel. 5 57 ada l parsel. 69] l parselde kayıtlü taşınmazlaı üzerinde l/5000 öIçekli Nızım inı.ır

Ptan Değişikliği iize.inde, Çanakkale Valiliğinin talebi üzerinc. Çanakkalc 2. Idarc Mahkenrcsi

taraf'ündan dava konusu işlemler hakkında yitütmcılin durdurulınası vc iptali istcmiyle açılan

da!anüİ gijrüşülmesi.
Belediy,emiz Meclisi'nin 07.08.2024 ıarih ve 2024/69 sayıh kararı ile.550 ada 6 parsel.506 ıdı
2 parsel. 557 ada l parsel.693l parselde kayıtlı taştnmazlar iizcİinde l/l()0() ölçckli t-ü)güllonrı

lmar Planı Degişikiigi üzerindc, Çanakkale Valiliğinin talcbi iizerinc. Çanakkılc ]. iılııu
Mahkemcsi taıallndan dava konusu işlcmlcr hnkkında !,ürühıeniır rlurdurrılmısı ıe ipııli
istemiyle açılan davanın görüşülmesi.
Belediyeıniz Meclisi'nin 04,07.20l8 tarih vc 20l8/l33 ve l34sayılı kaıarıyla onavlınııı.
Kcpez Cülmhuriyet Mahallcsi. Ada: 253. Parsel:2. j'de knylıı! ıaŞınma7a ilişkin l/5000 ölçckli
Nazım imar Planı re li l000 iilçekli L]lgulanıa İmarPlan! I)cğişikliğinc. ÇanaIkııte l İ.lııru

Mahkemcsi'nin 25.10.2024 tarih vc I]] 202,1/95't. K| 202,1il,,l_]0 sı\ılı
kürarı doğr!ıllusüında "l)ava konıısu işlcııılcİin ipliıli" kcrnrının 8ijrt]şiilnrcsi_
Rclcdilcuıiz Meclisinlı 06.11.2()24 ıarih ıc 202.1r |06 sayılı k.ırarı ilc incclcıncsi devaırı edcıı.

imar ,ı,c Bayındırlık Komis)-onunda kalmasıııa karar vcrilcn. Boğazkenı \,c Cunlhuri}cı
Mahallcf indc. Aıaliirk Caddcsi11
iınar plan ıotlarının götüşıilİlcsi

in biıtlsında kalan ırlanda l/l000 ölçckli Re\

2

3

1
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5. Belediycmiz Mçclisinin 02.10.202,1 tarih ve 2024/89 sayılı kararı ilc İmar ve [Jayıııdtrlık
Komis1,onu'na incelenmek iızere selJk cdilen. Çınarll Kö),ü. Paf'la: lll6ClllD. ll]6('l8C.
adrparscl: 335/4. 360ll3. 33'7l1-3-4-6 ilişkin "Ge!işme Konut Alanı vc Ticarcı Alatrl" l15000
ö|çekli ilave Nazım imar Planı ve Değişikliği hususunun görüşülıncsi.

6. Belediyemiz Mcclisinin O2.10.2024 tarih ve 2024/90 saytlı kararı ile İmar ı,e Bal,ındırlık
Komisyonu'na incelenııck iizere scvk cdilcıı, Çıııarlı Köyü, I'afia: l Il6C l8D:l]. H l6('l 8C l,\.
Hl6Cl8D2C ada/parsel: 3]5/4. 360/l3. 33711-3-4-6 ilişkin "Gelişmc Konut Alanı ve l'icarcı
Alanı" l/l000 ölçekli ilavc Uygulama imar Planı vc Dcğişikliği hususlınun giirii§ülmcsi.

7, Belcdiı,e,miz Mcclisi'nin 07.06,2()24 tarih \c 20],1,/60 sal,ılı kırarı ilc ('alışııra Konıislonundı
görüşOlnlcsinc dcvanr cclilcır. Kepcz l}eldcsi'nin ilçc olnla çallşmalarlİın göıiişiilııesi.

B. Belcdilcıniz Mcclisiııin ]0]5 Yılı ()cak alıııda 1,apacırğı loplıırıı ıarihiııin göraişiilmesi.

9. Kapanlş.

BiRoL ARSLAN: Müjgan l{anım. sesIensene oradan
iJgili bir bilgi verir misin?

MtüJGAN KAYALr: BiIgi verdi.

BiRoL ARsı,AN: 1'eşekkür ederim Daı!ıt Bey. Evet, 8ündcmimize geçi1,orrız. günclcııimizin birinci

maddesi. Belediyemiz Meclisi'nin 26.07.2024 tarih 2024/66 sayılı kaıaı ilc.550 ada 6 parse]. 5()6 adı
2 parsel. 557 acla 1 parscl^ 6931 parsetdç kayltlı taşınmazlar üzerinde l/5000 tilçckli Nnzım İnıır Plan

Değişikliği iizerinde. Çanakkale Valiliğinin talebi üzerine. Çanakkalc 2. ldarc Mahkcııesi laııllııdan
dava konusu işlemler hakktnda yüriitmenin durdurulmast vc iptali istemi1,1c açllan diıvaDln

görüşülmesi, Değerli nıeclis iiyeleİi. değerli kaınuoyu. gündemimizin birinci maddcsi 27 'l'eıııını.ız

2024 tarihinde mectisimizin o.ınan Bölge Müdürlüğünün ve Bclediyemize !iı üç adcl parselin plın
tadilaıı i]e ilgiti olarak ald]ğıml7 meclis kamnnü Çanakkale Vali!iği. idare Mahkcncsine !]iınlislir
ilgili kararın tekrar incelenmesi için imar komisyonuna havalcsini uygun görüyorum. l]u konuda göriiş

bcyan etmek isteyen arkadaşınr var mı? l'ekrar görüşülmck ıizere imar komisyonunı lıavalcsiıli. peki.

Konlyu anlatmama gerek var İ])ı,] Yok. o halde gtindcnıimizin birinci maddcsiııin inrar komis),oü]un.t

sevkini oylannıza s!ınuyorum. Kabut çd!,nler,.) oy birliği ilc kabul cdilnıişıir. ıcşckkiir cJeriırl.

Gündcmimizin ikinci nıaddesi, l}irinci nıaddede l/5000,i göndcrdik şiııdi dc li l()()(},i o_v"lalıcağız.

Gündcm iki. t}eledil,cnıiz Meclisi,nin 07.08.20]4 ıırih Yc ]024/69 sa!ılü kilrırı iIc.550 ada (ı paıscl.

506 ada 2 parsel. 557 ada ] parse1.69]l parscldc kal,ıılı ünşınn]azlar iizeİindc ]1l0t)()

ölçekli Uygulama imar Planı Değişikliği üzerindc. Çanakkalc Valiliğinin t,ılebi iizcrinc. Çaııakkale 2,

idale Mahkenıesi tarAtlndan dava konusu işlcmler hakkünda yürütmeniıı durdurulması ıc iptali

isıemiyle açılan davantn görüşülmesi. Bu da aynı şckildc gündenıiınizin birinci maddesi gibi. birinci

ma<jdesi l/5000. ikinci ınaddesi de l/l000. Vaİ mt arkadaşlaf görüş beyan ctnrck istcyen? () ha]dc

giindemimizin ikinci !ııaddesinin imar komisyonuna sevkini oylannıza sunuyt,ırum. kabul edenıer? ()}

bi.ıigi iı" kobuı edilnıiştir. teşckkür edcrim. cündemimizi11 üçüncü maddesi. Belediycmiz Mcclisi'nin
04,0r.2018 tarih ve 20l8/l33 vc l34 s.ytlı kararı1,Ia onaylanan. Kepcz Ctıınhuriyct Mahallcsi. Ada:

253. Parsel: 2. 3'de kayıtlı taşınmaza ilişkin li5000 ölçekli Nazım lmar Planl vc l/l000 ölçekıi
Ulgulıuıa iırıar Plaıı! Dcgişikligine. (,ıııiık].ulc l. idorc Nlalrkcnrcsi,ıriıı ]j.lt].](]]_+ tılih rc I_1

2021/958. K| 2024/l430 saytlı kararı doğruIlusunda "l)ava k«ınusıı işlcıı,ılcrin ipıali" kııurıırın
göriişülmesi. DcgcrIi ıncclis i])clcri. dcğcrIi kıııluoyu galİrdeınimiZin üçiincii iİaddc§i_ bi7dcı] ijnceki

_ öııcıinı taraliııdan 2()l 8 ).tllnda J-apılntş otaır plaır tadilaıı. Çanakk lc l . ldatc Mahkenresi ıilrıl'ından
iptal cdilmişıir. Bu ı]luddcırin labi iptal cdilıııesi soıucu biz bu maddcyi. mahkcme kurartnı tıl gulanıak

bizc kalıyor. l]u kararın öncelikıe. mahkcme kararını kabııl cdeccğiZ. Bu nokıada 8ajrüş be},ııD cünrek

islelen arka<laşım var ını'J o haldc o1,Iamay.,a gcçiyorunı. Gündeıninıizin iiçüırcü ııaddesi. ıırıhkcnıc
karartnın kabulünü oylarınüi4a sunuyonım. kabul edenler'i Oy birliği ile kabul cdilrnişıir. Nlüjgatr

Hanım burada değil. İnraı komisyonumuz brı konıı ile ilgili daha sonı,ıı,,.

Mt'UGAN KAYAı,ıı Bilgi vcrdi.

,s

niye seslenmiyorsun. Hadi bakalııır dtırunrlı



BiItOL ARsı,AN: isinr ıcrnıclelinı lıitt'cn. isiır] \crİle}clint

sAĞl-AN Aü]il-iR
4, EĞiMü.i ARAZiLERDE ADAl)AKi MEV(,tIT Rt]llSAl1.1 YAPll.^R (i

MÜJGAN KAYALt: Bilgi verdi.

BiRoL ARSLANı Evet. artlk şimdi yer sahipleri tekar bu alanla ilgili yeni bir plan ıirdilaıı
gctirccekler. ondan sonra biz onu iınar konıisyonuna sevk edeceğiz ve komisyon değerlcndirecek.
peki. Evet var mı arkadaşlar sorumuz? o halde giindemimizin dördüncü nıaddgsi. Beledi!,cnli7
Meclisinin 06.11.2024 tarih ve 2024ll06 sayılı kaıarı ile incclemesi dcvam cdcn. inıar re Bayııdırlık
Komisyonunda kalmasına karar vcrilen. Boğazkent ve Cumhı,ıriyet Mahallerinde. Ataliirk Caddesinin
battstnda kalan alanda l/l000 ölçekli Revizyon Uygulama imar plan notlartnın görüşülmesi, E\ct
değerli meclisimiz. değcrli kaıııuoyu daha önccki mcclisimizde biliyorsunuz bu ıevizyoır ile ilgili iııluı
komisyonuna sevk etmiştik. Komisyonumuz çalışmalarında komisyonda kaldı, KomisyoDunruz

çalışmalarınl tamamladı. raporunu hazıtladı. Şimdi komisyon başkanlmız Burçin Bey bizleİc

koınisyonun raporıınu sunuyor, Buyuı,ıın l}urçin Be1,.

BURÇİN soYsAı,: Konu: Çanakkale İli Merkc7 ilçe Kcpcz l]t,ldcsi lıl000 iilçckli llcıizloı
Uygulama İmar Planı'nın Plan notlarına yönelik değişiklik ıeklili inccIcncrck sonuçlınırış olup.

Söz konusu Revizyon Uygulanra imar Planı'ııın Plan ı,üotlaİ|na yönclik değişiklik tckliIil askı

sürcsi boyunca imar ve şehircilik müdürlüğü tarafındaıı imar durumu verilmenlesi öncıisiylc koırıisl on

üyclerince oy birliği ile kabul edilmiştir. 13,1 1.2024. l]elediye meclisine aİz olunur,

()1, birliği ile geçti. isterseniz okuyaylnı meclisimize aldığlmll notlar,

KEPEZ 1/1o00 Öt.ÇEKLi UYGULAl\4A iMARPLANI REVİZYoNU

iLAVE Pt,AN N()Tı,ARI

l. ANAYASANIN EŞill-iK il.K[Si CF]REĞiNCE: 
,|,AKs Vl]RiLİP KAKS Vl] I]MS,\L

OI,M^YAN ADA. CADDE Vlj S()KAKTA RLJHSA lll Bt]l-IJNAN 2007 Yl1-l VI] 2007

DEPl{l.]M YÖNt]TMı]LiĞiNDt]N soNRA YAPILnN YAPlLAlt EMsAl. AI-1NlR.2007 lJt]

CIK^N DEPltl:M YÖNITM|,L|CıNı, YAPIl.AŞM^Y^ BAKILA(,AK K^Ks Dı:aiı.Ri
Üvcuı-nNvıvıŞsA DiÖtR PARsl,]t-LERiN Dt] EŞİl, lIAKLARI)AN
FAYDALANABll-Mt]si Vl] M^ÖDURiYIi,llIRiN GlDERiLl\4laSi iÇİN KAKS
UYGtJLAMAsl YAPILMAYAcAKTlR,

2, BoĞAZKEN1, MAHALLESi. 2. Vt,] 3, DERECE ARKtaoLoJiK Si,l ALANlNA Y()Nl,ı.iK
02,01.20l9 l,ARiH 20l9/23 SAYIt-I MEcLiS KARARlYl.A ()NAYLAı\,AN li l000
öLÇEKL| K()RUMA AMAÇLI UYGIJLAMA iMAR PLANI. P[-AN HüKüMLl]ltiNF
t ]Y(Jt-ACAK,1,1R.

]. YAPI YAYA GiRiŞLERi (BLOK ANA clRiŞLERi) ARAZiNiN İ]ĞiMi V[ l]|.()K

BOYI-ARI cÖZ ÖNÜNDE BlJLtrNDURULARAK ZtjMİN KAT Al.,ll K^,1,1.ARDAN DA
SAĞLANABiLiR (EK iBAR}) BODRUM KAI,LAB9A\ü D^ BlN^ C_LRiŞLLRi

()Z öNtlNr.

5

At-lNAltAK Ko,1 PAltsEl-iN OIt t,A NOK lASlNl)AN Vl]I{iLlR, l]GİN4l)IaN D()l.AYl
,\Çlai.\ÇlK.\\ (EK il]ARt.:) lülR \t)t l Bt)l)l,tl \l K \l lSl(.i\ l l)llt RlltR
(],l5,1)ÇA1,1 EGiMi Kl:Nl,iN KARAKll]lt VI] a)/-l]LLlKl. ı,RiN l: L]YCllN ()l.^ItAK

İılvııı ıİiı-ıı,ı. Bo(iAZKEN I vt] ll^MiDly! MAIlAI-t-ljl-I]RiNl)l] MAKsiMlülll ",,"45

oLA(,AK],Ilt. AlrAD^. SOKAK VL CADDEDl]Ki YAPIt-AŞiVA (i()l U\[l--li-
ALINAILAK KEPI-]Z BELljDiYESi iMAR VE ŞF]]liRCiLiK MtlDÜRl tiG[, \.\ l1

EĞiMiNi BEı.IRLEMl]YE Yl]TKil-iDİR. Ç^,I,I ÖR,ı,ÜSÜ: l]ELilt1.IaNI]N ÇATI ljĞlMj
iÇEltiSiNDI] KALMALIDIR (03.011.2022198 BMK) (EK iı]ARE) t]LoK YAPll.^RD,\
DAYAMA l,

6. (3.15.8) BiR
iKK,\ 11, ,\ı- K \',\I'lLı\('

CÜVI]RCiNt.iK BiRDLN lrMLA PiYljSLE İLiŞ
t)AKi Y

^r-
\r§\

Tl
:\ l} il- iIt



(0.ı.Oıi.2022/98 IlNtK). (l]K iB]\ltIa) BİNANüN G[]Vüjltc, iNı-iK YAPıı-^C,\K
ctjPHELERiNDE KoMSU YAPll.ARDAN. PARSEı.LIıRDE YA DA KÖŞl] PARS|]l- lsl]
('l]Plll]l.lıltI)r,\ ]50CM Cl]KiLEItljK G[ıVı,RCNü-iKl.LR YAPll.üR (,[ \ !lR( l\l IK

7. (3,15,9)'lI)NOZ (]^'lI: C^1'l l}İTiŞi]
ŞliKiL1.1]Ri MiMAltlN l,ASARIMlNA l}lRAKll \ llŞ l lR.

\li l]Rİ l)l \ l}\\L \\ \li \[ \1 \L|\ \ l\(ı L\L
Gt:ÇMl]l)ljN TON(]Z Ç l l YAPIL,\l)l1.IR

8, l)l,]POl-Alt; BODIttJM KAll'A OR l'ı\K ALAN OI-MAMASI I)t]Rt;N,ltJNDA ()lt lAK
Ml]RDiVIINiN l]ODRtJMA iNME ZORUNı.(]ı.UĞt] YoK,lt]li. iŞY1-I(l-[RlNl- ,\il-
Dt]PoLAR BAĞ1-1 OLDUĞU iŞYERiNİN (03.01.20ı8/l9 BMK). (EK iıü.\RE) I]R[ ı

Aı-ANlN BiR BU(,[JK (% l50l KA'l'INl GECI]MEZ
9. (],l5.14) iMAR Dü|ttLJM BI]LGESjNDE BEl.ilt,liLLN MAKSiMUM sA(,AK K()lt]NA

l l.\ŞI,1.\VlŞ Da )ŞI:MLLlrRDF.. (All EĞİ\4l {0].0lt.2022/9,t D}tK). (F.K ill,\Rı.l
t ]l-AŞ]\,1]\Sl GERl]KTiĞi MAKSiMUM SAÇAK KoTl] YÜKSEKl-!!ii ](^]]^li
YAPlLAl]lI.ECEK PAR^PliI, UZl]l{lND EN SIl;lL^ iNt]CEK ljl]KlLDI] Vt] 4. i1] \1\ L

GEcEMEZ.
l0. \'ı\PI Yı\KLAŞivlı\ iVtESAl]lıSİ İÇİN..DE VIj\',\ DlŞı\RlSlNDA (öu. )aıı. iı[Lu bahçclcr.lc;

AÇlK o,|oPARK DÜZENLENEBlI-iR. YAPI YAKl-AŞMA MES^1lISi i(,i\l)l
oTOPARK Al.ANlNA CiRiŞ RAMPAsI YAPII-ABiLiR. KÖŞl] BAŞI P^Rsll1,1.1:RD! Ö\
VI Y^N l}AllçF.1.1:R lNDl: l)F. cÖs,l LRiLtR.

] l. l]iNA 
^I.I,LARINI)A 

KUI.I-ANlt-AN KAPA1-1 (Il()PARKLARlN IIAMPA[-ARI (,liKllll:
MEsAl,ljsi iÇERlSiNDıj OLAI}il.iIl'. t}iRDEN lrAZl-A BLOK YAPlLAl}i1,[]N
PARsE1.1-I]RDE Bı-oKı-Alt ARl\Sl ÇtjKMt, Mt:Sn l,tjl l:lti lÇERiSİNDL. ( lABii
ZEMiNi GEÇMENlEK KAYDlYL^) BoDRUM KA1,1.ARl)^ K^PA1.1 O f(ı,ARK
DüZEN1.1]MEsl YAPıLABİLİR.

l2. ÇEVRE, ŞEHiRcİl-iK vE lKLiM DEĞiŞiKI-iĞi BAKANLIĞI. MEst-ı]Ki HizMlill.l-]lt
CENEl- MÜDÜRLIJĞÜ,1.,ÜN ı 7.o3.2o2] TARiIl VE 5726547 SAYll.ü cÖRÜŞ YAZlslNA
isTİNADt]N; *rDK BAĞlMslZ BÖLtjM Oı-ARAK YAPILAN YAPILARDA lljRAS
ÇATIt.Alt VE ÇATIDAKI ],ERASI-AR EMSALE D^HIL OLACAK]-Ilt.- HÜKN4[rNü,
ls,tiNADl]N BiRDEN FAZ-LA BAĞIMSiZ BÖLÜMn sAHlP YAPILARDA ()R-I,AK

KULLANlM MERDIVENLERi lLE ı.JLAŞIL^N TER^SLAR oltl,AK Al-AN sAYl1.I)taiI
i(,İN ]]Ms^l.I] DAl liI- ol.M^YAC^K1,1R

l3, ÇATILARDA BAl.KoN ÜZI]RI-ERİ KA
ÇIKMALAR ÇA,IILARD^ KAPAı.I ÇIKM

^YA 
DÖNÜŞTÜRIJ 1.I:MEZ. PARSEl-iN iKl

YöNtnJı, (,All l]('iiMİ Vı.ıriLEl]il.ilt. (EK iBAıiıı) PARSLI.iN K(J,l .A!=])]ğ] YOL,\
Ka)Sı, l,,\liSıjLı, ]:It lJAllll. KAl. K^N D]]v4]ll(AI]ü ı. I tü. Ç^,I,I l]ĞiMi P^RSEl.iN K(II
ıLoıĞı vÖNı ],ERS YÖNÜNlj VERiLlR (BF:ŞiK Çnl]). ı]lltBiRiNE B^KAN
BLoKl-ARDA KALKAN DUVAR YAPILABll-iR (0],0ı.2018/l9 BMK),

14, GLNÜ ı]iRl-iK ALANLAltDA: YAPILAŞMA ç[l-iK OLARAK Vl]RüLDi(ii iÇiN
(söKüLüP TAKlLAN). ZEMiN lil[]Tü 400Mı AL1,1NDAKI PARsl]1.1.11RDE EN 

^;i 
t'(

GöZLEM ÇUKURU iLE YAPILACAKTIR.
l5. DUBLEKS KoN[J,I,LARDA;^ÇATIDAKi TI]RASLARDA BAl,KoN GiIıl NF l KoNUl,

ALANlN %20 HEsABlNA D^HiL EDlt.Ecl]K,tiR.
l6. ADADA. CADDEDE Vtj SOKAKTA BULUNAN YAPILAŞMALARDA }]MSAl.t]

BAKILIRKEN 2007 YILI VE 2007 DEPREM YÖNETMELiĞİNDEN SoNRA YAPILAN
YAPILAR. EMSAL KABUL EDiLlR.

Belediye meclisimize arz olunur,

BiRoL ARSLAN: Ilvcl. Burçin Bc;,'c ıcşekkür cdiyorum. Komisyon başkanınrlza. Burçin B.\'c
sorunrllz var ml ya da ıckıik arkıdaşlala'l l}uy!ııuı liill!n

RtjCDP AYMAZ: l\ıaturk caddcsi balısında kalan alan.
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BİROL ARSLAN: t]ir şey sorabilir rniyim? Siz imar komisyonunda varsınız. iınar koınislontı
raporunda onayladınız.

BURÇiN soYsAL: Başkanım şunu söylüyor, ben anladım soIusllnu. Şimdi bizim gtındenl

maddemize Ataıürk Caddesinin batıslnda kalan alan di}e allnmış çünkü inraı komislrınuna bu ııaddc
ile yöneltildiği için biz bu maddeye göre çalışma yapttk ama biz plan nollaıını Kcpcz'in tıııraıı]ı
ola.ak. okurkcn onu başta belirtlim. Kepez'in tamamını ilgilendirc ama o bu şekildc. bu nıaddc ilc
imar komisyonuna sevk olduğu için 1,inc oynı şckilde yazıldı.

REcEP AYMAz: Teşekkür ediyonım-

BİRoL ARSLAN: Evct arkadaşlar başka sorumuz val ml'] Komisyondan oy birliği ilc gelmiş. |-\,c1 o

halde oylamaya geçiyorum. Cündemimizin dördüncü maddesinin imar komisyonundan geldiği şckli
ile kabulünü oylannıza sunuyorum. Kabul edenler? oy biniği ile kabul edilmiştir. lcşeRür cdcriı]].

Gündemimizin beşinci maddesi. Belediyemiz Meclisinin 02.10.2024 tarih vc 2024189 sayılı kararı ilc

İmar ve Bayındırhk Komisyonu'na incelenmek üzere scvk edilen, Çınarlı Köyü. Patia: Hl6C]8l).
Hl6Cl8C, addpaıscl: 33514,360113,33711-3-4-6 ilişkin "Gelişme Konut Alanl ve Ticarct Alanı"

l/5000 ölçekIi Ilave Nazım imar Planı ve Değişikliği hususunun görüşülmcsi. Değerli nıccIi5 iiyeleri.

değerli kamuoyu daha önceki nreclisle rimizde bu gündcm maddcmizi iııar konıis1-onuıırıza scrk I

eımiştik. İmar komisyonumuz çalışmalarını tamamladı. Şimdi komisyon başkanınıız raponı okul,tıı.

buyurun lütfcn.

BURÇiN soYsAL: Beledilcmiz mec|isinin 02.10.2024 ıarih vc 202,1/89 sa},lIl kJrırl ilç ilnıı ıe
Bayındırlık Komisyonu'na incelenmek üzrre sevk cdilcı İmar l)laı,ıı dtısyası l3,11,2024 t.rihin(lc

incelenerek sonuçlandırılmış olrıp. kurum vc kııruluş gijrüşlcri tarallmızca dcğcrlendirilmiş ıılup.

gelişme alanında kalan son iki parsel olnıası sebebiyle bülüncül yaklaşülmışttr,

Yapılan inceleınede. onaylı l/1000 ölçekli Uygulanıa İmar Planında:335/4.360/l3 parsellcr
"Celişme Konut Alant (Brüt Yoğunluğrına Görc) orta (l21-250 Kişi/Ha)" koşullarında paliasındı

gösterildiği şekilde plan notlanyla bütün olarak planlanmışttr.

söz konusu taşınmazlar için teklif edilen nazm imal plan talcbii Muraı Turguıalp vc Reccp

Aymaz'm red oylarına kaışın diğer komisyon üyeleriniı kabul oyları ile oy çokluğu ilc kabül .
cdilmiştir. Belcdiye Meclisine az olunur. l j. t l .2024

BİRoL ARSı,AN: l]vet. konlisyon başkanımıza ya du bizlcrc sortlsu olaıl aIkad şlıır var nıl',) Imiıİ

konıisy,onunıJan o],çokluğu ilc geldi, () haldc so,rı },ok. ()1,1amaya gcçi1,orını. Giinricınimiziıı beşiııci

maddesini kabu! edcnIcr'? Sayalııı,ı lütttn. oD bir kabul, Rcddedenlca] I]cş rcl. Cijnde trrimiZiıı bcşinci

maddesi oy çokluğu ile kabul edilmiştir. lcşek]iür edcrim. Cündenlimizin al(ııcı maddcsi. Belcıliycır,ıiz

Meclisinin 02.10.2024 tarih ve 2024/90 sayılı kararı ile İmar vc l]ayındırlık Komis) onu'na incclcnn)ck

üzere sevk cdilen. Çınnrlı Köyti. Paftai llI6Cl8D2B. llt6Cl8ClA, Hl6Cl8D2C ıdıı/parscl: i35,J.

360/l3.337/l-]-4-6 ilişkin "Getişme Konut Alanl ve'l'icaret Alan|" l/I000 ölçckli ilu\ğ tl\gıılumJ

imar Planı rc Değişikliği hüsusunun göfüşülnlesi, Bu da yine aynı şekildc gündcınimizin bcşiııci

maddesi l/5000, gündemimiziı altıncı maddesi l/l000. Buyurun Burçin Bey. komisyon rapLırrıntıız,

BURÇiN soYsAL: Çlnarll Kör-ü. Pafta: Hl6Cl8D2B. ll l6C I8c lA. tll6cl8D2C ada/parscl: ]j5,1.
360113,337l1-3-4-6 ilişkin "Gelişme Konut Alant ve Ticirrel Alan|" l/l000 ölçekli ilaıe Ulgulanıiı
İmar Planı vc Değişikliği teklif edilmiş olup 05,l ] .2024 tarih l53390 sayı lı dilek
6 parsellerin tcklifedileıı plan dcğişik!iği dosYaslndan çıkilnlmasl ıılcp edilnıiştir
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Belediyemiz mcclisinin 02.10.2024 talih ve 2024/90 sayılı kararı ilc imar vc I}ılındırlık
Komisyonu'na incelenmek üzele sevk edilen imar planı dosyası l3.I1,2024 tarihinde incclcncrek

sonuçlandfllmtştlr. kunım ve kuruluş görüşleri ta]aflmızca değerlendirilmiş olup. gelişme alanında

kalan son iki parsel olmasl sebebiyle bütüncül yaklaşllmlşttr.

Yapılan incelemede. 335l4,360113 parselleı "Gelişme Konut Alanl" TAKS: 0,25. KAKs] 0.5{).

Ayrık Nizam-2 katlı yapılaşma koşullarlnda paliaslnda gösterildiği şckilde Plan notlarıt,la bıilih olarak

planlanmtştır.

söz konusü taştnmazlar için teklifedilen uygulama imar plan ıalebi: Murat-furgutalp ve lteccP

Aymaz'm red oylarına karşın diğer komisyon üyclerinin kabul oyları ilc oy çokluğu ile kabul

edilmiştir. Bcledi."-e Meclisinc afl olunur. l3.1 1.2024

BİRoL ARSLAN: 'I'cşekkür ederin], Şimdi bcşinci ı])addcdc AKP (irubunun reı vcrdiği nıııdticl,i

hem kamuoyunu bilgilendirmck hcm de kal'alırda oluşabilccck olan soru işarctlerini gidemrck adını

ekrana yansıttık. Burasl Çınarll Köyü larallnda. sarı bölgcdc olan. sarı bölgcıriır açlklamasını t,apal
mısınız Müjgan Hanım. San bölge ne demektir kamuoyuna söyler misiniz teknik açıdan,

MÜJGAN KAYALıı Bilgi verdi.

BİRoL ARSLANi Takdirin mecliste olduğunu, tarla değil burası arkadaşlar, Sarı bölgcde. 'fabi ki

vatandaş hakkünl talep edecek. Bizim de görcvimiz, madem bu koltuklara gcldik vatiındaşın hakkını

vatandaşa teslim etmekten gcçiyor. o yiizdcn biz Cumhuriyct Halk PaItisi Orubu olara]i bu konul u

uzuıı ı.ızun değer|cndirdik vc vatandaşıı lrakkını ıcsliııı clünc}'c karuı \cldik. l]\cl riıı'nrı ırkııJışliıı'
sorumuz?

RECEP AYMAZ: Aynl maddc içcıisinde 3]7/]-3-4-6 onu da açıklamaslnl ,apar mlsıntz?

MÜJGAN KAYALı: BiIgi vcrdi.

BiRoL ARSLAN: Peki burada yani bu gündem maddcsinde ıüm kurum göfiişleİi olıımlu mü'|

MÜJGAN KAYALı| Bilgi verdi.

BiRoL ARSLAN: Devletin tünl kurumlarına müracaat ettik. bilgi istedik ve gclcn tüm kurı,ıln

görüşleri oIumlu arkadaşlar. Evet, soru val mt?

MURAT TURGUTALP: Vaı Başkanım. sayın Müdürüm şöyle. çıkmaz sokağa plan ıadilaıl

yaptlabi|ir mi birinci sorum bu. lkinci sorum da şu: orman Bölge Müdürlüğüniln verdiği izinc

istinaden burası imara açılabilir mi? Yani herhangi bir kadastral. 360/13 için bahscıliyortını. izinlc

imara açılabilir mi? Herhangi bir kadastral 1,ol _,''ok, 335/4^de bir problenı gönncdik ama ikisi aını
planda geIdigi için 360/l3'il de özelliklc söylcdim koınisyoııcla da.

MÜJGAN KAYALl: Bilgi verdi.

BİRoL ARSLAN: Peki siz komisyondasınız, komisyonda bunu unlşmadlnız mı? Pcki şinıdi niyc

yani. Yarıi siz zaten imar komisyonundasınız, bu ıoplantılara kaııldınız. oradaki arkadaşlar gcrekçclcı,i

sundular ama.

MURAT TURGUTALP| Biz şöylc. imar komisyonu yapıldtktan sonra ilk gcçcn n]cclist!, plaır gcri

çckildi. ıekrardan inlar konlisyonundı kalınasına karaİ \,erildi, Anıa bir önceki ko
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alakalı daha önce ret verdiğimiz içiıı ıekrardan herhangi bir açıklama yapılnıadaır rcl olarak yazüldı.

geçildi başkanım. llerhangi bir ıanışma olnıadı bilginiz olsun.

BiRoL ARsLAN: Eveı. başka sorLımuz \'or n]t ırkaılıışlai.)O haldc giindcn]iırrizin alııncı madı.lcsini

oylannıza sunuyoİum. kabul cdenlcr'] Sa}ıılln] Iiitt'en, ()n bir kabul, Rcddedeırlcr'l SıyalııTı lailI'cD. bcş

rcı. Gündemimizin altıncı maddesi oy çokluğu ile kabul edilmiştir. Gündeııiınizin 1,cdinci nrıddesi.

Burçin Bey teşekkür ediyorunl. Belediycmiz Mcclisi'nin 0'7.06.2024 ıarih ve 2024160 sayılı karaıı ilc

Çalışma Komisyonunda görüşülmesine devanr edilen. Kepez Beldesi'nin ilçe olnıa çalışmalarının
görüşülmesi.

MErlMET YAMAN: Başkanım, değelli meclis. Bcn. Muslafa Kemal ATA'I'ÜRK'ün emckli ıskcri
vc Kepez Belediycsi Meclis Üyesi olarak mcclisi saygı ve scvgi ile selamlıyorum.

BİRoL ARsLANI Teşekkür cdiyoruz Salln Başkanınr.

MEHMET YAMANi Komisyon raporunu okuyorum;

TEKLİFİN ÖZİj: Kepez Beldesi'niıı iIçe olması konusu. Belediyemiz Meclisi'ırin 02-05.2024 ıaıih
ye 202415| saytlı kararı ile Koııisyonumuza lıavale edilmiş. 07.06,2024 ıa.ih \e 2()]4/60 say!lt karırı

ilc konunun komisvonda inccleırmesinc dcvam cdilmesi kariı[ı alınmışlır,

KoMİsYoN iNCELEMı]si VE KARAıit: Meclisiınizcc incelcnnrek üZcrc Çalışma Konrisvı.ııı.ıırı

havale cdilcn. Kepcz Beldcsiniıı ilçe olması çalışıı]aları neliccsindeı

l. Beldemizin ilçe olması durumunda birçok kamu kurumu binalarınm yaplml. personel atanlast

gibi durumlar sebebiylc ekonomik anlamda devlet için büyiık bir mali yük oluşturacağl.
2. Kepez Beldesinin fiziki şanlannın, ilçe olması için yetersiz olması. ilçc olnra koşullarıırı

taşlmaması.

Yukarıda-ki sebepler doğrultusutrda Kepez Beldesinin ilçc olmit çalışnıaları koı]isJ,oı

üyclerince: oy birliği ile rcddedilmiştir. Belcdiye Mğclisiııe ar7 olunur. 29.1 l 2(J24

BiRoı- A|tsLAN: [eşckkür cdcri7 Mclrntct l}c), l:ıeı s(,\gili İbrohinı (;aiKDü:\ıl'iıı önCli.i).li

Sonra komisyon kurduk. Komisyonumuz çahştı ama ne çıkıı İbıahim Bey?

İBRAıriM YÜKSEL GÖKDENiZı Başkanını. komisyonda başkanlmla bcraber deta1,1ıclı

değerlendirdik. bunun bize getirisi götüİüsü üzerinde.

BiRoL ARSLAN: Yani ilçc olamıyor muyuz? I]eninı yeşil pasapon gitüi o ziıman,

iBRAHiM YüKsf,L GöKDENiz; sizin yeşil pasapon gini,

BiRoL ARSLAN: Yaıım kilo boya alacaksın benim pasaportun üz*rini boyayacaksın. 1cşil
yapacaksın.

iBRAHiM YÜKSEL GÖKDENizl Öntımtizdeki zamanlarda çevİe koş!ılları. nii{iıs anıŞını gijlc

tckrar değerlendirilcbilir ama şu aşanrada bii] lc bir inrkantnıı2 lok-

BiRoL ARsLANI Peki hadi bakalıın. Ivcı arkıdaşlır sorunıuz tar nrı'] O lıalde o1 lamıya gcçil orıız,

Cündemimiziıl ycdinci maddcsi, bcldenıizin ilçe olıııası ile ilgili liomisyon rapoırınrın

oylannıza sunuyorum, kabul edenlcr? Oy birliği ile kabul cdilmişıir. tcşekkür ederim, Günd
tl
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sekizi.ci maddesi Belediyemiz Meclisinin 2025 Yılı ocak aylnda },apacağı toplanıt tarihiDin

görüşülme§i,

MEHMET BoYRAcl: Bilgi verdi.

BİRoL ARSLANl Öneriniz nedir Mehmct Bey?

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.

BiRoı, ARsl,AN| 7 ()cak Salı arkudaşlıı. AKl) Grrıbu. CHP Crub(ı'] I,]vct 7 ()cık salı günii saat

I4:00?Pcki o1,lannıza sunu1,orıım. kabul eı.icnler'l O1 biı,liği ilckabul cdilnıiştiı- ıeşekkür cdcrinı. l]\ et

dcğerli meclis üyeleri. kıynlclli misalirlcriıııiz 2()24 },ılının son meclis toplııllı!nlZt gerçckleşıi ik.

tanıamladık. Alnıış olduğunruz kararların Kepez'imize hayırlı olmasını diliyorunı. Ycni yılın öncclikle
diinyamıza barış. sağlık. umut ve huzur gctirmesini diliyorum. Herkcsin ycııi yılııı şimdideıı ıcbrik
ediyorum. Kii§al Bcy seneye ocak ayı meclis toPlantımızda görüşmek üzcrc- Bir sene sonra

görüşeçcğiz değil mi? Haftaya kahvc içmeye bekliyorum. Rccep Bcy de bu ara biraz boşladı. () dı
kahve haklarınl kullanmadı. Küaat Bey'i biz 2024 öncesi biz-c ıraıısfcr edeccğiz. Kapatl!(ülun]

arkadaşlar. kapattım. Sonra tutanaklara gifı]lcsin. 04.12.2024

lliİol \ltst-.\\ l)u\ *tı t \.\t- I)ıl\,]ı \ \l-( l\

lJclediyc Başkanı Meclis kaıibi Mccli


